
 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde den 9. 
august 2022 kl. 17 i klubhuset 
 

Formandens sager 

- Ansøgning om helårsbaner til Sorø Sportsråd og Sorø Kommune Henrik, Søren og Maj-Britt sætter 
arbejdet i gang. Søren er tovholder og tager kontakt til Frode og Steen. Overvejelser omkring en 
bane 6 på anlægget indgår også i arbejdet. 

- Status og videre forløb omkring ”facelift” af klubhuset: Mangler en sofa. Der tages fat i 
medlemmer, som kan hjælpe med skærmen – Søren og Maj-Britt skal se hvordan det fungerer 
mhp. at benytte den som info skærm 

- Drøftelse af sponsorarbejdet i STF: Skærmreklamer for sponsorer, Henrik udsender fakturaer til 
småsponsorer ASAP. 

 

Kassererens sager 

- Status på hjælp til kasserer opgaven. Der er styr på det. Status på økonomien er, at det ser bedre 
ud end budgetteret. 

- Tilskud til tennisfest: Samme tilskud som sidste år er bevilget. 
- Tilbagebetaling af kontingent: Vi refunderer ikke medmindre det er inden for den første måned. I 

konkret sag overføres juniorkontingentet til næste år. Henrik svarer medlemmet. 
- Kombikontingent Slagelse og Sorø: Man får 225 kr. i rabat, hvis man melder sig ind som 

vintermedlem i Slagelse. Fra næste sæson kan man fra sæsonstart blive kombimedlem. Det er til 
salg allerede fra i morgen. Henrik udarbejder en tydelig beskrivelse af tilbuddet. 

  

Senior/junior 

- Junior: Træning starter i morgen. Hjælpetrænere er stoppet, så Mikael deltager som træner 
trænertjansen resten af sæsonen. Der skal hurtigst muligt være dialog med Slagelse om 
trænersamarbejde på juniorområdet. Mikael tager den indledende dialog med Slagelse. Henrik 
deltager i et efterfølgende møde med Slagelse. 

- Vintertennis senior: Henrik og Mikael tager en dialog med Slagelse om træningstilbud i Slagelse for 
seniorer i vinter. STF har følgende hal tider i Sorø: Søndag Sorø 8-17 og Pedersborg 8-14. Drop-in 
Skumtennis hver søndag fra 11-13 i Sorøhallen. Det koster 100 kr. for hele sæsonen. Søren 
udarbejder en liste til alle seniormedlemmer med søndagsdatoer, mhp. at flere skal stå for 
afviklingen af det. Lars laver et opslag på opslagstavlen omkring vintertennis, hvor man kan ønske 
tider. 



- Event vedr. holdspillere 2023: 11. september. Møde og 2 i 1. Susan udarbejder udkast til invitation. 
- Evaluering af træning: Der udsendes et evalueringsskema (hvilke hold skal tilbydes, kommunikation 

om hold. Susan og Gitte udarbejder udkast til evaluering. 
 
 

Baneformand 

- Vinternedlukning af anlægget: 30. oktober kl. 10 lukkes bane 1,2,3 ned. Afhængig af vejret holdes 
bane 4 og 5 åbne. 

- Boldmaskinen: Kan man få gøre det lettere at få boldmaskinen ind og ud. Jacob og Erling involveres 
i sagen, herunder også ift. hvilke bolde der anvendes i boldmaskinen. Hængelåsen er repareret. 
Baglinien på bane 2 er også repareret. 

- Bookning af baner: Antallet af bookninger pr person øges til 4 timer. Søren ændrer. 
   

Sekretær/hjemmeside/synlighed 

- Markedsføring/Presse: Klubturnerings finaledag. + 50 3. division vinder måske rækken i så fald 
skrives lidt om det. 

- Opsætning af skærm i klubhus: Se tidligere 
 

Events 

- Kontaktlister til arrangementer/invitationer: Vi bruger facebook mere når der er arrangementer og 
aktiviteter, hvor klubben deltager og hvor vi evt. har en kontaktperson, som kan kontaktet, hvis man 
vil høre mere. DGI har mange arrangementer, som der får plads på tavlen 

- Events for resten af sommersæson 
- Status sponsorevent med Head: Ingen afklaring men nås formentlig ikke i år 
- Hjælperfest: 19. august 
- Finaledag i klubturnering 3. september: Susan, MB, Søren hjælper med morgenmad kl. 9.30. Susan 

sender oplæg.  
- Tennisfest 3. september  

 
Evt. 

- Næste møde: 11.10 (punkter på dagsordenen: årshjul, planer for året) 
 


